
Na aanleiding van ons overleg over de mail van  heb ik onderstaande mail getypt. Graag jullie
reactie of ik de juiste toon te pakken heb. Zijn mail is soms wat algemeen of alleen benoemen van punten zonder
een vraag aan de gemeente maar ik hoop dat ik hiermee wel een duidelijk signaal afgeef.
 
Graag jullie reactie,
 
 
 
Geachte , Beste ,
 
We zien als gemeente dat er de afgelopen periode veel ontwikkelingen plaatsvinden rondom het Oude Buurtschap
Oosterboer. Dit is niet iets wat alleen het afgelopen jaar speelt maar zoals u zelf ook weet al vele jaren aan de
gang is. De gemeente Meppel heeft de afgelopen jaren ingezet om al deze ontwikkelingen in goede banen te
leiden en zal zich ook de komende jaren zich hiervoor inzetten.
 
Het afgelopen jaar zijn er een aantal ontwikkelingen tegelijk in gang gezet. Daarin verwijst u ook naar uw e-mail.
Soms zijn wij als gemeente zelf de initiator en soms zijn het derden die iets in gang zetten. Soms zijn er formele
besluiten nodig omdat er een formele aanvraag gedaan wordt. Soms besluiten vanuit de gemeente zelf waar
juridische stappen tegen genomen kunnen worden. En soms zijn het besluiten van de gemeente waar geen
juridische stappen mogelijke tegen zijn.
 
Dit alles maakt het soms wat complex om met de buurt goed in gesprek te blijven. Zeker als er dan, zoals u dat
ook verwoord, emoties om de hoek komen kijken. Wij zijn ons als gemeente terdege bewust van deze emoties in
de samenleving en we waken ervoor dat deze emoties niet te veel ook gaan meespelen in de
besluitvormingsprocessen binnen het stadhuis. Hiermee bedoel ik niet dat we blind zijn voor de signalen uit de
samenleving maar dat het ambtelijk apparaat zich niet moet laten leiden door eigen emoties die ontstaan lopende
het proces.
 
Voor wat betreft de huidige ontwikkelingen in het gebied Oude Buurtschap Oosterboer; Op dit moment zien we
geen aanleiding om eerst met een onafhankelijke mediator om tafel te gaan. Voor wat betreft het betreft het
bestemmingsplan Blankensteinweg 53 en de uitbreiding van de Engelgaarde lopen er juridische procedures en
zijn wij als gemeente alleen maar toetsend en niet de initiator. Als het gaat om het fietspad thv Blankensteinweg
53 en de kruising Oosterboerweg/Blankensteinweg zijn wij als gemeente wel de initiator maar denken met het
huidige proces rondom de pauzeknop de juiste weg te bewandelen. We betrekken de omgeving straks wel bij het
besluitvormingsproces.
 
Wij zien de complexiteit van dit alles en we erkennen ook dat het lastig is voor de burger om onderscheidt te
maken in alle verschillende procedures. We proberen aan de voorkant duidelijke informatie te geven wie wat
wanneer doet om op die manier zoveel mogelijk duidelijkheid te geven. Participatie en transparantie wanneer dit
kan is daarbij zeker van belang. En als het tot besluitvorming komt. Dan zal de gemeente hier ook duidelijk over
moeten communiceren. Waarom is het besluit uitgevallen zoals hij genomen is.
 
 
Met vriendelijke groet,

 Team Ruimte Initiatief

T. 14 0522
 @meppel.nl

www.meppel.nl

From: " " < @meppel.nl>
Sent: 2/4/2025 9:01:42 AM

To: " " < @meppel.nl>, " " < @meppel.nl>, " "
< @meppel.nl>, " " < @meppel.nl>, " " < @meppel.nl>

Cc:
Subject: concept mail 
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